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Van het bestuur door Teus Hoogerwaard, voorzitter 

Het komt geregeld voor dat het lezen van artikelen in de krant voor sommigen onder ons meteen reden is 
om een persoon (of een partij) de zwarte piet toe te spelen. Dit kan soms heel goed werken, door op 
deze manier mensen op hun verantwoordelijkheden te wijzen. In veel gevallen gaat het echter om een 
onjuiste / eenzijdige of onvolledige weergave van feiten. Als ChristenUnie ondervinden wij dit regelmatig. 
Daarom is het goed om in onze nieuwsbrief en op de website de werkelijke feiten en afwegingen weer  
te geven. Zo houden we de zaken helder. En mocht het dan toch zo zijn dat u het met onze  
standpunten niet eens bent, dan is er natuurlijk altijd de mogelijkheid dit te melden.  
Als fractie en bestuur rekenen we er op dat u dat dan ook doet! 
 
Alvast voor in de agenda: Actief meedoen bij de Voedselbank in Bergambacht. 
Op donderdagavond 14 maart hopen we met een grote groep leden en  
geïnteresseerden mee te gaan helpen bij ‘Voedselbank Schoonhoven’,  
die elke vrijdag zo’n 70 adressen in de hele Krimpenerwaard voorziet  
van een pakket levensmiddelen. Doe jij / doet u mee?! Meer informatie volgt. 
  
Uit de fractie door Elisabeth van Zijl, fractievoorzitter 

Ontwikkelingen BON 
Er liggen een paar stevige raadsdiscussie met betrekking tot de BON - de vorming van één ambtenaren-
organisatie voor de gemeenten Bergambacht, Ouderkerk en Nederlek - achter ons. Het blijft blijkbaar een 
moeilijk onderwerp. De moeite zit ‘em in het feit dat er zoveel onduidelijkheid is. Onduidelijkheid vooral 
over wat minister Plasterk gaat doen. Verschillende ministers van Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties hebben het niet aangedurfd een definitieve uitspraak te doen. Bewust schrijf ik hier ‘niet 
aangedurfd’, omdat de gevolgen van de keuze hoe dan ook protest opleveren. Dat is ook in het traject 
van de afgelopen jaren wel gebleken. En niemand zit op protest te wachten. Het mag duidelijk zijn dat de 
Arhiprocedure – waar we nog steeds inzitten – op het verkeerde moment is ingezet.  
De gehele Krimpenerwaard was nog niet toe aan deze procedure, maar werkte er wel naar toe. 
 De verwarring de afgelopen twee jaar werd steeds groter. Niemand wist meer wat te doen of waar 
we aan toe waren. Ministers niet en gemeenten in de Krimpenerwaard niet. Uiteindelijk is er door de drie 
gemeenten Bergambacht, Ouderkerk en Nederlek een stap gezet. De stap om één nieuwe ambtenaren-
organisatie op te richten die voor deze drie gemeenten werkt. Die nieuwe organisatie biedt meer ruimte 
voor specialisten, meer achtervang, meer kennis en daardoor betere dienstverlening. Geen dubbele 
procedures, het kunnen leren van elkaar en sneller kunnen inspringen op veranderingen zijn nog meer 
voordelen. Er is één nadeel voor de ChristenUnie: één grote Krimpenerwaardgemeente biedt volgens 
ons op termijn veel meer perspectief. Dat is zoals we het nu inschatten met het oog op alle 
ontwikkelingen en decentralisaties. De nieuwe organisatie is dus wat ons betreft een tussenstap.  
En daar ligt ook gelijk de uitdaging! 
 We moeten de uitdaging aangaan om het proces dat nu wordt doorlopen, om tot één nieuwe 
ambtenarenorganisatie te komen, nauwlettend te blijven volgen en er voor te zorgen dat we direct 
kunnen schakelen wanneer minister Plasterk toch met een herindelingsvoorstel komt voor een K5 of K6. 
Deze ambtelijke fusie kost immers geld. We zijn blij met alle moeite die wordt gedaan om zoveel mogelijk 
zelf te doen, maar hoe je het ook wendt of keert er komt een moment dat er geld nodig is om de nood-
zakelijke stappen te zetten. Dat geld mag geen weggegooid geld zijn wanneer er toch een herindeling 
gaat komen. De ChristenUnie heeft ingestemd met de vorming van de nieuwe ambtelijke organisatie. 
Daarmee houd je zelf de regie. Wij vinden dat we dat naar onze inwoners verplicht zijn. Zoals is gebleken 
kan er geen zinnig woord gezegd worden over wanneer er een besluit komt van ‘bovenaf’ en blijven we 
in het ongewisse. Om geen speelbal te zijn maar zelf aan het roer te blijven hebben wij ingestemd met de 
BON. De ChristenUnie wil het proces nauwlettend volgen of beter nog, onze taak als raad serieus nemen 
en kaderstellend en controlerend zijn. Wij hebben daarom, samen met de VVD, een amendement 



ingediend bij het raadsvoorstel om een krediet af te geven van € 50.000 m.b.t. de eerste kosten van het 
proces. Ons amendement hield in dat we niet meer dan € 25.000 beschikbaar willen stellen. Vervolgens 
waren er een drietal voorwaarden. Namelijk: de kosten die nu gemaakt worden bij het ter beschikking 
gestelde krediet is dat het geld ingezet moet worden voor ontwikkelingen die ook bij een bestuurlijke 
fusie bruikbaar zijn, en ontwikkelingen die geen onomkeerbaar karakter hebben. Tevens wordt als kader 
gesteld dat er in de kosten een verdeelsleutel naar inwoneraantal van de gemeenten wordt toegepast. 
De onderbouwing voor de € 50.000 was niet toereikend in onze ogen. Eerst maar eens zien wat er 
gedaan kan worden voor € 25.000. Het merendeel van de Raad stemde met dit amendement in. Zo 
houden we in ieder geval als Raad controle. 
 
Kunstgras trainingsveld voor Voetbal Vereniging Gouderak 
De ChristenUnie is blij voor en met de Voetbal Vereniging Gouderak dat het een nieuw trainingsveld 
krijgt. Het nut en noodzaak van dit nieuwe trainingsveld, dat uit kunstgras zal bestaan, is absoluut 
bewezen. Door de slechte toestand van het trainingsveld konden de trainingen soms niet doorgaan. Voor 
de ChristenUnie is het van belang dat de verenigingen zoveel mogelijk blijven bestaan in onze kernen. 
(Sport)verenigingen zijn van belang voor het sociale- en emotionele welbevinden van mensen. En 
wanneer mensen goed in hun vel zitten, blijven ze langer gezond en kunnen ze ook beter deel nemen 
aan de maatschappij en hun steentje bijdragen. Dat laatste is gelijk het bruggetje naar een amendement 
van de ChristenUnie bij het raadsvoorstel met betrekking tot het kunstgrasveld: een steentje bijdragen.  
 Het mag iedereen duidelijk zijn dat onze verzorgingsstaat aan het veranderen is. De overheid kan 
niet zonder meer met ‘geld schuiven, of mee over de brug komen’. Dat geld is er niet meer. We zullen 
ook als gemeente heel goed moeten bekijken en overdenken waaraan we ons gemeentegeld besteden. 
En omdat niet alles meer kan en we met elkaar toch heel wat willen zullen we ook met elkaar de lasten 
moeten gaan dragen. Het lijkt zo eenvoudig; de gemeente vindt het belangrijk dat er twee voetbalvelden 
zijn dus moeten zij daar ook voor zorgen. Maar de kosten zijn net zo goed belangrijk. Hoe maak je de 
goede afwegingen? De ChristenUnie was en is van mening dat het trainingsveld er moet komen, maar 
niet tegen elke prijs. De voetbalvereniging verzet veel werk door zelfwerkzaamheid. Dat is iets wat onze 
grote waardering heeft. Dat scheelt uiteraard in de kosten. Toch blijven de kosten voor een nieuw 
trainingsveld hoog. Naar onze beleving is het gerechtvaardigd om in deze situatie de handen in één te 
slaan. De gemeente levert haar aandeel: € 184.000 en de vereniging levert haar aandeel door een 
huurverhoging te betalen en zelfwerkzaamheid. Zo zorgen we met elkaar voor de vereniging. Dit gebeurt 
nu bij VV Gouderak, maar we ontkomen er niet aan dat dit de trend wordt voor de toekomst, ook voor 
andere verenigingen. Een samenleving maak je samen en daar valt dit – naar onze mening – ook onder. 
 Gezegd moet worden dat we het betreuren dat de pers zo negatief is geweest over de christelijke 
partijen. Alsof de voetbalvereniging gestraft zou worden omdat het ook op zondag speelt. Hiervan nemen 
wij echt afstand. En naar wij hebben vernomen ook de kunstgrascommissie van de voetbalvereniging. 
Het is waar dat de SGP om principiële redenen niet heeft ingestemd, maar zowel de ChristenUnie als het 
CDA hebben ingestemd met het geamendeerde raadsvoorstel.  
 
Bus voor borstkankeronderzoek 
Het is een streven geweest van de ChristenUnie – zoals ook in ons verkiezingsprogramma stond – om 
de bus voor borstkankeronderzoek ook een plekje zou krijgen in de kern Gouderak en niet alleen in 
Ouderkerk a/d IJssel. We zijn dan ook blij dat het College haar uiterste best heeft gedaan om dit te 
regelen. De bus zal in mei van dit jaar ook in Gouderak staan.  
 
Uiteraard is er nog veel meer te melden zoals de nieuwbouw van de Koningin Wilhelminaschool of 
nieuws over Arriva. Bezoekt u daarom ook onze website: www.ouderkerk.christenunie.nl 
 
Opening oplaadpunten elektrische auto’s in Ouderkerk 
Op dinsdag 12 februari zijn de twee oplaadpunten voor elektrische auto’s in de gemeente Ouderkerk 
geopend. Hiermee is uitvoering gegeven aan het initiatiefvoorstel van de ChristenUnie. Bij het 
oplaadpunt in Gouderak (tussen de K. Doormanlaan en het Joh. Brouckplein), verrichte wethouder 
Segers de officiële openingshandeling samen met de heer Van Gent. De heer Van Gent is in het bezit 
van een elektrische auto en heeft de aanvraag voor een oplaadpunt op deze locatie gedaan. Ook 
Ouderkerk aan den IJssel beschikt over een oplaadpunt; bij de parkeerplaats van De Drie Maenen.  
Op www.e-laad.nl staat meer informatie over dit onderwerp. Sinds 12 februari vindt u ook op deze 
website, bij 'producten en diensten’ informatie over oplaadpunten voor elektrische auto’s. 
 
Red: E. van Zijl (elisabeth.vanzijl@ouderkerk.christenunie.nl��0182-349678) & M.v/d Ree (bestuur@ouderkerk.christenunie.nl) 


